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                                                                                                                                                 TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-4/2014 

Datum:   28. 3. 2014   

 

 

 

 

Z A P I S N I K  

22. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 26. 3. 2014 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 18 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Beras Magdalena, Bukovec Franc, Demšič Boris, Dugi Vlado, Frangeţ Marijan, Fras Silva, Fridl Irena, 

Gajzer Zdenka, Jaklin Rajko, Mihalič Franjo, Ornik Srečko, Pavlinek Andrej, Pavokovič Natalija, Rec 

Dragica, Soršak Marko, Strnad Matjaţ, Vernik Rosina, Vrhovšek Konrad. 

 

Odsotni: 

Obreht Anton. 

 

Ostali prisotni: 

Joţef Merkuš - ţupan, Irma Bračko - direktorica občinske uprave, Tatjana Kramarič Petek, Zvone 

Trstenjak, Metka Meglič, Maja Krajnc, Karmen Purg, Stanko Rafolt, Jasna Kmetec - strokovne sluţbe, 

Branko Faleţ - Nadzorni odbor, Dejan Tacer - Nigrad KP d.d., Stjepan Oreški - Medobčinski 

inšpektorat in redarstvo Maribor, Tanja Vindiš Furman in Miha Glavič - Javni medobčinski 

stanovanjski sklad Maribor, Metka Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

V skladu s 27. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica bo vodil sejo podţupan 

Občine Hoče-Slivnica, g. Marko Soršak. 

 

 

2. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPISNIKA 21. REDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Razpravljali so člani sveta: G. Boris Demšič. Povedal je, da so na Statutarno pravni komisiji sprejeli 

sklep, s katerim izrekajo podţupanu nezaupnico za vodenje sej občinskega sveta, zaradi nestrokovnega 

dela. Predlaga, da se o tem glasuje na občinskem svetu. 

Ni zadovoljen z odgovori na vprašanja z 21. redne seje.  

Odgovor številka 1: PROBLEMATIKA PODJETJA LEDINEK ENGINEERING - odgovor je obširen, 

vendar ne rešuje problematike, predlagal je sklic izredne seje. 

Odgovor številka 4: SPREMINJANJE NAČRTA RAZVOJNIH PROGRAMOV - kdo je tisti, ki določa, 

kaj se vključi v NRP in kaj ne? Zanima ga konkretno priimek, kdo odloča o spremembah  NRP.  

Prav tako je bila dana pobuda nadzornemu odboru, da preveri kooperacijsko pogodbo za logistični 

center Oreh. Zanima ga, zakaj nadzorni odbor ni podal odgovora? Prosi nadzorni odbor, da ga povabijo 

na sejo, na kateri bo razkril nekatere stvari, da bo nadzorni odbor laţje pripravil odgovor. 

 

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 21. redne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 11 PROTI: 7 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljali so člani sveta: G. Boris Demšič. Vprašal je, zakaj uvrščamo na današnjo sejo Poslovno 

finančni načrt JMSS Maribor, saj se mu ne zdi tako nujna zadeva, da bi se morala obravnavati na 

današnji seji. Predlagal je, da bi se z zadevo seznanili in nato na naslednji seji sprejeli predlagani sklep, 

saj je bilo zelo malo časa za pregled gradiva. 

 

Direktorica ga. Irma Bračko je pojasnila, da je za njihovo delovanje v letu 2014 potrditev poslovno 

finančnega načrta zelo pomembna, tako kot za občino proračun.  

 

Podžupan g. Marko Soršak je dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 2: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 22. redne seje Občinskega sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 21. redne seje. 

3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

4. Seznanitev s poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 

2013. 

5. Obravnava in potrditev Elaborata odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 
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vode na območju Občine Hoče-Slivnica za leto 2013. 

6. Obravnava in potrditev Poslovno finančnega načrta 2014 Javnega medobčinskega 

stanovanjskega sklada Maribor. 

7. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2014 – druga 

obravnava. 

8. Obravnava in potrditev Sklepa o začasnem financiranju Občine Hoče-Slivnica v obdobju 

april-junij 2014. 

9. Obravnava in potrditev Letnega programa športa Občine Hoče-Slivnica za leto 2014. 

10. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na  zemljišču 

parc. št. 311/2, k.o. Spodnje Hoče. 

11. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na  zemljiščih 

parc. št. 263/6 in 263/5, obe k.o. Polana. 

12. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na  zemljiščih 

parc. št. 97/9, 97/15, 97/20, vse k.o. Radizel.  

13. Pobude in vprašanja. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 16 PROTI: / 

 

 

4. TOČKA 

SEZNANITEV S POROČILOM O DELU MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA  

IN REDARSTVA MARIBOR ZA LETO 2013 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal predstavnik Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor g. Stjepan 

Oreški. 

 

Razpravljal ni nihče. 

 

 

5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ELABORATA ODVAJANJA IN ČIŠČENJA 

KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE NA OBMOČJU OBČINE HOČE-

SLIVNICA ZA LETO 2013 

 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal predstavnik podjetja Nigrad g. Dejan Tacer in svetovalka za finance ga. 

Tatjana Kramarič Petek. 

Predsednik Odbora za komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. Stališče je podala tudi 

predsednica Odbora za finance ga. Natalija Pavokovič.  
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Razpravljali so člani sveta: g. Matjaž Strnad, g. Rajko Jaklin, g. Boris Demšič, g. Vlado Dugi, g. 

Franjo Mihalič, ga. Silva Fras, g. Srečko Ornik. 

 

Na vprašanja iz razprave so odgovarjali predstavnik podjetja Nigrad g. Dejan Tacer, strokovna 

sodelavka ga. Tatjana Kramarič Petek in podžupan g. Marko Soršak. 

 

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednja sklepa: 

 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Elaborat odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode na območju Občine Hoče-Slivnica za leto 2013. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 12 PROTI: 5 
 

 

 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o subvencioniranju omreţnine v višini 50 

% v letu 2014. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 15 PROTI: 1 
 

 

 

6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV POSLOVNO FINANČNEGA NAČRTA 2014 JAVNEGA 

MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 

 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli naknadno po pošti. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala direktorica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor ga. 

Tanja Vindiš Furman. 

 

Razpravljali so člani sveta: ga. Silva Fras in g. Boris Demšič. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovorila ga. Tanja Vindiš Furman. 

  

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Poslovno finančni načrt 2014 Javnega 

medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

 

7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE-SLIVNICA  

ZA LETO 2014 - DRUGA OBRAVNAVA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala svetovalka za finance ga. Tatjana Kramarič Petek.  

 

Stališča so podali predsednik Odbora za komunalo g. Marjan Frangež, predsednica Odbora za 

kmetijstvo, ga. Rosina Vernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem, g. 

Andrej Pavlinek, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, ga. Irena Fridl, predsednica Odbora za 

finance, ga. Natalija Pavokovič in podpredsednik Statutarno pravne komisije, g. Boris Demšič. 

 

Odbor za komunalo, Odbor za kmetijstvo, Odbor za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem ter 

Odbor za druţbene dejavnosti so sprejeli sklep, da potrdijo Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica 

za leto 2014 v drugem branju. 

 

Odbor za finance in Statutarno pravna komisija nista potrdili Odloka o proračunu Občine Hoče-

Slivnica za leto 2014 v drugem branju. 

 

V skladu s 94. členom Poslovnika občinskega sveta je župan g. Jožef Merkuš pojasnil, katere 

amandmaje je sprejel in katere je moţno upoštevati.  

Do navedenega roka smo prejeli dva amandmaja, enega je podal sam. 

 

Amandma št. 1 - vlagatelj je ţupan g. Joţef Merkuš 

Na podlagi Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

sluţb varstva okolja (Uradni list RS, št. 26/2012, 109/2012) je dne 26. 3. 2014 Občinski svet Občine 

Hoče-Slivnica sprejel Elaborat odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode na 

območju Občine Hoče-Slivnica za leto 2013. V sklepu občinskega sveta je bilo tudi določeno, da 

občina subvencionira omreţnino v višini 50 %.  

 

V skladu z navedenim je potrebno tako v proračunu predvideti prihodek od najema infrastrukture v 

višini 45.000 €. Posledično je potrebno na odhodkovni strani zaradi subvencije omreţnine zagotoviti 

20.000 € (subvencionira se cena samo gospodinjstvom). Ker je omreţnina namenski prihodek občine, 

ki jo je potrebno porabiti za namene gradnje in obnove kanalizacijskih sistemov, moramo preostanek 

planirati na komunalni hidrotehniki (tekoče vzdrţevanje). 
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Podžupan g. Marko Soršak je dal na glasovanje naslednji amandma: 

 

SKLEP ŠT. 6:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Amandma št. 1 k 7. točki dnevnega reda. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

Amandma št. 2 - vlagatelj je občinski svetnik g. Boris Demšič 

Postavka 01019003 - dejavnost ţupana in podţupana v znesku 63.860€ se naj zniţa za 33.860 € in se 

prenese na postavko 14029001. Ţupan lahko opravlja funkcijo neprofesionalno, podţupana pa ne 

potrebujemo, saj imamo močno zasedeno občinsko upravo, prav tako pa ni sposoben delati v skladu s 

Poslovnikom OS. 

 

Župan g. Jožef Merkuš je podal obrazloţitev.  

V 4. odstavku 29. člena Statuta Občine Hoče-Slivnica (MUV, št. 6/2010, 19/2010), 3.,5. in 6. členu 

Pravilnika o plačah funkcionarjev, nagradah članov delovnih teles občinskega sveta in članov drugih 

občinskih organov Občine Hoče–Slivnica ter o povračilih stroškov (MUV, št. 6/2011) ter 34. a členu 

Zakona o lokalni samoupravi je določeno, da je ţupan tisti, ki se odloči, ali bo svojo funkcijo opravljal 

poklicno ali nepoklicno. Občinski svet torej ne more posegati in določati, na kakšen način bo ţupan 

opravljal svojo funkcijo. Glede na to, da ţupan opravlja svojo funkcijo poklicno, je potrebno 

zagotoviti ustrezno višino sredstev za zagotavljanje njegove plače, ki se izplačuje na podlagi določb 

Zakona o sistemu plač v javnem sektorju. Funkcije v plačni skupini A5 so uvrščene v plačne razrede 

na podlagi Priloge 3 ZSPJS v razponu od 32. do 59. plačnega razreda, pri čemer so plačne podskupine 

A5 določene glede na število prebivalk in prebivalcev posamezne občine. V skladu z navedenim torej 

občinski svet ne more posegati v višino plače ţupana in na ta način ali zviševati ali zniţevati sredstev, 

ki jih določa zakonodaja tako na drţavni ravni kot posledično tudi na občinski ravni, ampak je ta 

sredstva v proračunu potrebno zagotoviti.  

 

V skladu s 33.a členom Zakona o lokalni samoupravi je določeno, da ima občina najmanj enega 

podţupana. Podţupana imenuje izmed članov občinskega sveta ţupan, ki ga lahko tudi razreši. Iz tega 

izhaja, da občina podţupana mora imeti. 

 

V skladu z zgornjo obrazloţitvijo je predlagani amandma protizakonit in ga zato ni moţno upoštevati, 

zato se umika iz razprave in glasovanja. 

 

Amandma št. 3 - vlagatelj je občinski svetnik g. Boris Demšič 

Postavka 0113003 - 40290200 - izplačila po pogodbah o delu v višini 12.000 € se naj zniţa za 10.000 € 

in se prenese na postavko 14029001.  

Z ozirom na močno strokovno kadrovsko zasedbo občinske uprave, se dela po pogodbi lahko 

izognemo. 

 

Župan g. Jožef Merkuš je podal obrazloţitev.  

Na postavki 0113003 Druge intelektualne storitve so planirana sredstva v višini 12.000 € za pogodbe o 

delu. 
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Z g. Trstenjak Zvonimirjem je sklenjena podjemna pogodba do 31. 8. 2014, ki jo je Občina Hoče-

Slivnica sklenila predvsem zaradi potreb po strokovni pomoči pri pridobivanju in realizacijo 

kohezijskih sredstev odvajanja in čiščenja odpadnih voda na območju Maribora - širše prispevno 

območje čistilne naprave Maribor, v katero so vključene Občina Hoče-Slivnica, Duplek, Miklavţ in 

Mestna občina Maribor. Glede na to, da gre pri izgradnji kanalizacije za večmilijonski projekt, občina 

zaenkrat še potrebuje zunanjega svetovalca za strokovno pomoč, ki je na tem projektu sodeloval ţe od 

začetka, saj ima navsezadnje še veljavno pogodbo in bi bilo smiselno, da jo oddela do konca. 

 

Glede na navedeno postavke ne moremo zniţati, zato predlagam, da občinski svet NE potrdi 

omenjenega amandmaja. 

 

Razpravljali so člani sveta: g. Boris Demšič, ki je ţelel, da bi se večja pozornost namenila področju 

gospodarstva, saj je v občini velika stopnja brezposelnosti (14 %). 

 

Podžupan g. Marko Soršak je dal na glasovanje naslednji amandma: 

 

SKLEP ŠT. 7:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Amandma št. 3 k 7. točki dnevnega reda. 

 

SKLEP NI SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 4 PROTI: 11 
 

 

V skladu s 95. členom Poslovnika občinskega sveta je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje 

naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 

2014 v drugi obravnavi s predlaganim amandmajem št. 1. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 11 PROTI: 5 
 

 

 

8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O ZAČASNEM FINANCIRANJU  

OBČINE HOČE-SLIVNICA V OBDOBJU APRIL-JUNIJ 2014 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Podžupan g. Marko Soršak je pojasnil, da se 9. točka »Obravnava in potrditev Sklepa o začasnem 

financiranju Občine Hoče-Slivnica v obdobju april-junij 2014« umakne z dnevnega reda, saj je bil 

Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2014 potrjen. 
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Ob 18
30

 je sejo zapustil g. Boris Demšič. 

 

 

9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA  

OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2014 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Oberlajt. Predsednica Odbora za 

družbene dejavnosti ga. Irena Fridl je podala stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 9:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Letni program športa Občine Hoče-Slivnica za leto 

2014. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 9 PROTI: 6 
 

 

 

10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA  ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 311/2, K.O. SPODNJE HOČE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 10:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 311/2, Spodnje Hoče. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
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11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA  ZEMLJIŠČIH PARC. ŠT. 263/6 IN 263/5, OBE K.O. POLANA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 11:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljiščih parc. št. 263/6 in 263/5, obe k.o. Polana. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA  ZEMLJIŠČIH PARC. ŠT. 97/9, 97/15, 97/20, VSE K.O. RADIZEL 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 12:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljiščih parc. št. 97/9, 97/15 in 97/20, vse k.o. Radizel. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
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13. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  

(dobesedno iz magnetograma) 

 

G. ORNIK 

Pri potrditvi elaborata Nigrada, ko je rekel g. Soršak, da je to moj stanovski kolega, je res, pa ne vem, 

če je to kaj narobe, ampak v tem primeru je on pri Nigradu zaposlen in normalno, da se bo trudil za 

Nigrad. Moti pa me, ker ta sklep, ko bo objavljen, podpiše ţupan, ne bivši direktor Nigrada Srečko 

Hvauc. On je to sprovedel in preko njega gre to ven. Zanima me, koliko se g. Joţef Merkuš bori za te 

svoje ljudi, za svojo občino, da bi lahko preţiveli. Koliko pa je takšnih v naši občini, ko verjetno več ne 

morejo. 

 

Ţupan g. MERKUŠ 

Skrbim za občane in njihovo dobro, kolikor je v moji moči, bodite pa prepričani, predvsem pa ti svetnik 

Srečko Ornik, več kot ti in več kot si ti misliš. 

 

G. ORNIK 

Se zahvaljujem za podane besede, sicer jih ne vidim, ker vidim da v Slivnici, če imamo kaj, imamo 

motokros, srečanje starejših krajanov, otvoritev pošte in vas sploh ni blizu. Malo je to dvomljivo, kar si 

zdaj povedal. 

 

Ţupan g. MERKUŠ 

Imaš pravico dvomiti svetnik Ornik v vse, moraš pa te tvoje dvome dokazati. Ko boš pa ugotovil, da 

takrat, ko se odpira pošta sem na kakšnem ministrstvu za finančna sredstva ali pa na kakšnem drugem 

sestanku, kjer sem neobhodno potreben. Navaditi se boste morali v Krajevni skupnosti Slivnica pa še 

kje, ko pride na obisk podţupan, da ga enako upoštevate kot ţupana. Ţal temu vedno ni tako. Ne rečem 

pri otvoritvi pošte, ampak pri kakšni drugi zadevi. Je pa podţupan naše občine mogoče premlad za 

koga, ravno v nasprotju s tistim, kar se mi očita, da podpiran zaposlovanje samo starejših, itd. Da pa 

nisem na vseh zadevah v občini, je pa res. Samo to ne pomeni, da ne poskušam narediti vse za dobrobit 

občanov. 

Če pa govorimo o konkretnem elaboratu, a mislite, da je ta elaborat bil pripravljen 15. marca, zadnja 

verzija je to. Vprašajte sodelavce, koliko je bilo sestankov, kjer smo dokazovali predstavnikom 

Nigrada, tudi bivšemu direktorju, sedanjemu direktorju, bivšemu tehničnemu, sedanjemu operativcu. 

Mislite, da jaz z veseljem sprejemam podraţitve, ravno tako zgleda, kot da ste vi svetnik Ornik tisti, ki 

se borite, da bi ljudje čim manj plačevali, ţupan pa tisti, ki se bori, da bi plačevali čim več. Ste v zmoti. 

Poskušam narediti največ, kar je v moji moči. Se pa zavedam, da takrat, ko nam grozi, da 1.800.000 € 

ne bomo smeli zaračunati DDV, ki ga moramo drugače zagotoviti v proračunu, pa da bomo plačali od 

4.000 do 20.000 € kazni, če ne bomo tega elaborata sprejeli, sem pa potem seveda za to, da zadevo 

sprejmemo. In takrat, ko govorimo o 50 ali 100 %, sem tudi za to, tako kot je strokovna sluţba 

pripravila. Za te zadeve, da jih pripravimo v dobrobit občanov, porabimo ogromno časa, tako da vaš 

očitek svetnik Ornik je na tankem ledu. 

 

G. ORNIK 

Imamo kakšno statistiko, koliko ljudi v naši občini ţe komaj nosi svoje breme tega ţivljenja? 

 

Ţupan g. MERKUŠ 

Ţe ţelite, lahko dobite podatek o številu socialnih pomoči, ki smo jih dali v preteklem letu, ne kdo je 

prejemnik, in število socialnih pomoči, ki smo jih dali v letošnjem letu, pa boste videli. Če pa greste 
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pogledati proračun boste pri socialnih transferih ugotovili, da gre kar precej sredstev. Pri zaključnem 

računu pa boste videli, koliko sredstev je bilo porabljenih v te namene v preteklem letu. Občinska 

uprava bo do naslednje seje pripravila podatek.  

Največ lahko damo 200 € pomoči. Da plačujemo za novorojenčke 125 €, subvencioniramo najemnine 

stanovanj, subvencioniramo cene vrtcev, subvencioniramo v domu starejših, ko ljudje ne morejo več 

plačevati, ker nekateri sploh nimajo pokojnine ali podpore, nekateri pa tako malo, da ne zadostuje, tako 

da ne govoriti o tem, da ste samo eni in isti, ki se borite za dobrobit občanov, vsi drugi pa smo črni 

račeki, ki ne nastopamo, tako kot nekateri. Vseh 14 zaposlenih v občinski upravi in vsi ostali zaposleni 

v reţijskem obratu smo tukaj zato, da delamo za občane, ampak moji dragi, v skladu z zakonom, ki 

naroča kako in kaj. Ne moremo delati tako, kot bi sami ţeleli, zakonodaja nas zavezuje za nekatere 

zadeve, pa ne glede na to, če bomo imeli še kakšno prijavo. Ne glede na prijavo za sum korupcije pri 

športni dvorani, pri prizidku osnovne šole Hoče, pri koncesiji, itd. Pa pričakujem še kakšno, ker je 

volilno leto, pa je seveda treba nekoga izničiti pa dokazati, da je »lopov«. Jaz pa vam še enkrat tukaj 

povem, Joţe Merkuš in člani občinske uprave, pa verjemite, niti centa v ţep od nobene investicije in 

nobenega drugega dela. Ta vaša namigovanja presegajo ţe vse meje. Resnično je zelo teţko delati, pa 

ne zaradi tega, ker nismo kooperativni, ampak zaradi tega, ker iščete vsako moţnost. Samo se 

spomnite, kaj vse ste delali in govorili po ţledu. Dragi moji, zavedati se je treba, da smo mnogi takrat, 

pa tudi mnogi, ki danes tukaj sedijo delali, kot nekdo reče ni videti. Je kdo videl g. Vrhovška po 

Pohorju, sem prepričan, da ne, razen ko smo se srečali na cesti in na terenu s poveljnikom civilne 

zaščite z našim sluţbenim avtom, on pa s svojim. Seveda ni videti, ker ne hodimo na shode in mahamo 

ne vem s čim. Če pa rečem na proslavi ob kulturnem prazniku, da delamo na tem, da bomo mlade 

zaposlili, ste videli naš kader, imamo zaposlene mlade ljudi in univerzitetno diplomirane po različnih 

profilih, tako da očitek meni, da ne podpiram mladih, je izv trte zvit. 

Ko govorite, da zasedam komu delavno mesto, to ni delavno mesto na razpis, to je delavno mesto na 

izvolitev. Če se prijavi kdorkoli in je izvoljen, je ţupan. In v skladu z Zakonom o lokalni samoupravi se 

odloči, ali bo delal profesionalno ali neprofesionalno. On določi kdo bo podţupan iz vrst občinskega 

sveta, ne kogarkoli. Jaz sem bil prepričan, da zakonodajo poznate, samo nekateri nenehno provocirajo, 

če koga zanima bom pokazal vse papirje za volitve 2006 in za volitve 2010. Kje sem jaz trdil in 

govoril, da bom neprofesionalni ţupan - nikjer. 

 

Ga. FRAS 

Jaz imam eno pobudo. To govorim ţe od kar sem tukaj z vami. To je zelo pereča stvar in se lahko tiče 

tudi ţivljenj. Gre se predvsem za izgradnjo dokončanja tega pločnika na Mariborski cesti. Ne vem, če 

kateri to pozna, ampak jaz hodim vsak dan po tej cesti in takšen promet, kot ga imamo zdaj, je pa ţe res 

neznosno. Ne samo to, da čez prehod ne moremo iti, ker ne zaustavijo, potem veste kako avtomobili 

švigajo tam ko ni prehoda, in bi morali preko ceste prečkati. Jaz se bojim za otroke in starejše ljudi, 

enkrat je ţe bil skoraj takšen primer. Upam, da se ne bomo igrali z ţivljenji. To ni tako visok strošek, 

kot mogoče kdo misli. Bilo je celo rečeno, da bo 500 metrov za šolskim prehodom semaforizirano, 

semaforiziranega tudi ni, ampak 500 metrov pločnika sega to nekje do Elipse, vi pa napišete vsako leto, 

ko podaljšate za eno leto naprej, v tem letu na primer ne bo zaradi izgradnje kanalizacije, da se na leto 

2015. Saj to je vse vredu in prav, morate pa vedeti nekaj, da mi ţivimo ob tej glavni cesti, da se mi 

borimo za svoje ţivljenje. Tako kot vi ţelite imeti vse lepo in urejeno okoli svoje hiše, tako bi mi radi 

imeli samo varni sprehod ali pa, da gre človek varno do trgovine ali pa v šolo. 

Prosim, apeliram na vse vas, pomislite na to, tudi policist g. Stopar je sam dejal, ko sem jaz dala to 

pobudo prvič, da ne more razumeti, da nimamo mi prehodov, ampak prehod je lahko samo takrat, če je 

na obeh straneh pločnik. Mi niti ne potrebujemo potem prehoda, če boste vi nam toliko pomagali, da 

bomo imeli izgradnjo tega pločnika do konca. To sta dva izhoda iz dveh cest Na gmajni, to ni malo 

ljudi in vas resnično prosim, da razmislite o tem problemu, ker tu se lahko res pogovarjamo o ţrtvah. 
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Ali pa ţelite, bog ne daj, da pride do nečesa takega, pa potem orgirate hitro. Prosim, če lahko vnesete to 

v leto 2014, ker če boste prelagali, tako kot ste do sedaj trikrat ţe preloţili, dvomim da še bo kdaj do 

leta 2017. To vam govorim v imenu vseh, ki tam stanujejo. Na dan dobivam telefone in kaj jim naj 

odgovorim. Saj mi ne verjamejo, da mi tukaj sploh kaj doseţemo. Kaj delate vi sploh za Slivnico? Taka 

vprašanja padajo in tudi meni ni vseeno, tudi jaz hodim po tej poti, ki je nevarna. Hvala lepa. 

 

G. VRHOVŠEK 

Od Sp. Hoč v Zg. Hoče in v kraju Polana ob sobotah in nedeljah ni avtobusnega prevoza. Tudi v soboto 

in nedeljo krajanke in krajani ţelijo priti ali do trgovine, zdravnika ali kamorkoli ţe. Ti kraji v soboto in 

nedeljo niso avtobusno povezani. V kolikor je moţno, da to uredimo. 

 

G. MIHALIČ 

To je zelo lepo g. ţupan, da se vi tako trudite za občane, samo v preteklosti v vašem mandatu je precej 

denarja odšlo po nepotrebnem skozi okno za razne projekte, ki niso potrebni. Jaz sem precej detajlno 

pregledoval, od kar sem začel delovati v občinskem svetu, pretekle proračune in sem videl, da je 

ogromno denarja odšlo po nepotrebnem in še vedno odhaja. Tu se še da narediti ogromno. Je pa 

vsekakor pohvale vredno, da pomagate socialno ogroţenim. Glede ţledu pa jaz nisem omenjal ničesar 

in vsem, ki so pomagali, gre res zahvala za to, da so ljudem potrebnim pomoči stali ob strani. 

 

G. STRNAD 

Opozoril bi na en problem, ki se je pred mesecem dni zgodil, na katerega me je opozoril g. Oblonšek iz 

Bohove, da mu je eden ponoči , verjetno s tovornjakom, na njegovo zemljišče odvrgli nekaj kubičnih 

metrov betona, zemlje, stekla, gum. To je v bistvu na meji med Cebejem in Oblonškom ob potoku. Kdo 

je odgovoren, da se to očisti. Ali je to komunala ali občina, da ne bi nič kriv občan dobil zato kakšne 

kazni, ker ima tam goro gum, peska in betona. 

 

Podţupan g. SORŠAK 

Vsi, ki ste tukaj lahko opozorite, če poznate koga, ki ima podjetje v naši občini, da je MGRT objavil 

razpis za šest občin iz Podravja, to so občine, ki imajo brezposelnost višjo od 17%, razen naša občina je 

šla mimo tega praga, kar je uspelo ţupanu. To so Mestna občina Maribor, Občina Kungota, Hoče-

Slivnica, Ruše, Selnica ob Dravi in tri občine iz Koroške, Radlje, Podvelka in Ribnica. Tako da je na 

spletni strani občine tudi ta povezava. Pogoj je, da je podjetje ustanovljeno vsaj 18 mesecev in da je 

vsaj 6 mesecev v tej občini oz. v kateri od teh naštetih. Sredstva se lahko koristijo za investicije, 

gradnjo, nakup opreme, nakup nematerialnih naloţb, za tehnologije, patente, vsak pač lahko prebere. 

Moja pobuda je, da sporočite vsem, ki jih poznate, da se lahko prijavijo, v kolikor je interes. Vsaj nekaj 

smo v ta del Slovenije dobili. To štejem kot uspeh ţupana. 

 

G. DUGI 

Večkrat sem ţe opazil, da pri Gramoznici Hoče proti letališču odlagajo velike količine odpadnega 

materiala. Ko hodim po gozdu, tudi vidim vrečke s smetmi, opozarjajo me, ko se ustavim v gostilni, s 

Pohorja ko se ljudje vozijo, vrečke kar letijo ven. In zdaj zaznavam posledico dokaj dobre prejšnje 

ureditve, ko so lahko odpeljali na deponijo. Vem da narobe delajo, jaz ne bom odpeljal smeti v naravo, 

bom raje plačal, nekaterim pa je tista prisila, da mora plačati in je ogromno tega. Pobudo bi dal, da bi 

mogoče razmišljali, da bi spet v neki obliki omogočili vsaj v malih količinah, da bi ljudje lahko 

odlagali material na deponijo v Slivnico. 

 

Podţupan g. SORŠAK 

Vsi ti, ki vidijo koga, da odlaga smeti, jim predlagajte, naj bodo toliko aktivni in to prijavijo. 
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Ga. FRAS 

Kakšno tarifo imajo ljudje, ki ţivijo v skupni hiši, kot na primer zgradba, kot je Klasek, ker so mi 

namreč rekli, da imajo ceno odvoza in vseh storitev 16 € po osebi in plača štiri članska druţina 64 €. 

Kdo določa te cene, ker cene so navedene pri vsaki poloţnici, ne vem pa kako je to pri skupnih stvareh. 

To je nenormalna cifra, sploh če je več otrok.  

 

Podţupan g. SORŠAK 

V skladu z zakonom morajo večstanovanjski objekti, meja je 4 do 5 stanovanj v eni stavbi, imeti 

upravitelja. Upravitelj ima pogodbo z vsemi stanovalci, oni plačujejo upravitelju in on naročuje odvoz 

smeti. Morajo se obrniti na svojega upravitelja. 

 

G. BUKOVEC 

Spoštovane kolegice, kolegi. Sem najstarejši svetnik in sem v tej občini ţe od vsega začetka. Ampak 

takšne stvari, ki se dogajajo v tem zadnjem mandatu, tega ni bilo nikoli, ne glede na to kdo je bil ţupan. 

Vseh 11 svetnikov, ki tvorimo ţupanovo koalicijo, a mislite, da delamo proti našim občanom, proti 

krajanom, to je vaše mišljenje. Zakaj kljubujete ţupanu, podţupanu, vsem in ko sem prebral te zadnje 

odgovore na pobude in vprašanja, določenih stvari niste pravilno povedali. Ko sem gledal predloge za 

proračun v krajevnih skupnostih, v naši občini je pet krajevnih skupnosti, sam sem bil predsednik dva 

mandata, štiri krajevne skupnosti so dale 31 pobud za proračun 2014, samo KS Slivnica 35 pobud, pa 

nič nimam proti. Ko smo še bili pod mariborsko občino smo napisali včasih tudi tri liste A4 formata 

ţelja, da bi vsaj nekaj dobili.  

Ko poslušam Demšiča kakšne stvari izjavlja, imenuje človeka, če je toliko bolan, da ne more več seje 

voditi, veste kaj to pomeni reči človeku. Sam še ne ve kako bo bolan. To so stvari, ki ne sodijo na ta 

občinski svet. Ko bo konec tega mandata, bom pripravil neki prerez, ker sem toliko let tukaj in sem bil 

v skoraj vseh organih, pa boste videli, da se je vedno vse sprejemalo na občinskem svetu s 

preglasovanjem. Tudi pri mandatu bivšega ţupana, nič drugače se ni sprejemalo kot danes. Vi pa zdaj 

tu udrihate po nas enajstih, da delamo proti občanom ali proti vam. To ni res. Jaz bi od tistih 16 

amandmajev, ko jih je Demšič enkrat vloţil, tudi mogoče katerega podprl, ampak ker so bili vsi 

napisani iz jeze proti ţupanu nisem mogel tega podpreti. In to samo zato, ker ni več podţupan. 

Jaz sem prepričan, da če bodo v naslednjem občinskem svetu taki ljudje, ki bodo kljubovali ţupanu, 

kdorkoli bo, to ne vodi nikamor. 

Govorite proti nadzornemu odboru, sam sem bil predsednik nadzornega odbora štiri leta, pa sem se 

trudil, da bi določene stvari uredili tako kot treba. Pred menoj je bil predsednik nadzornega odbora 

poklicni gasilec, on je dobro delal, jaz pa ne. To so stvari, ki so sama podtikanja in ne vodijo nikamor. 

Jaz sem vesel, da dajete predloge in pobude, ampak dajajte jih z veseljem in ne z jeze do ţupana in do 

nas, ki glasujemo za določene stvari, ki so potrebne, da občina sploh lahko deluje. 

Prihajam iz KS Orehova - Hotinja vas. Veste kaj je v tej krajevni skupnosti. Imamo trgovino 24m
2
, v 

katero hodijo kupci po artikel, ţe davno bi to zaprli, če ne bi starejši ljudje prišli vsak dan po kruh.  

Zdaj ste nam še pošto odpeljali, zato zahtevam, da se ukine plačilo najemnine za krajevni urad in se 

preseli v Hoče. Še tega ne rabimo. Veste da ţe tri leta plačuje občina najemnino.  

Kaj še nam ostane v tem kraju. Sreča je to, da imamo pet, šest društev, katerih člani delajo volontersko 

ţe 60, 100 in več let. To nas še gor drţi. Ko se je naredilo igrišče za otroke na Hotinjski gmajni, veste 

kaj sva poslušala z ţupanom, da smo to naredili za cigane, pa to daleč ni res. Celo iz drugih občin 

pridejo sem. To so stvari, ki jih je treba vse pogledati, ne samo svoj kraj.  

Ko me na cesti te starejše ţenske ustavijo in rečejo, da bodo zdaj morale denar dvigovati v Slivnici, 

bodo pač morale, ne gre drugače. Pa mi je to teţko. In če bo šla v Slivnico po 50 €, bo še pa šla do 

krajevnega urada v Hoče. In spoštovani kolegi, jaz imam še ogromno za povedati, ker sem pač od 
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vsega začetka zraven, pa ne bom več govoril. Jaz bi ţelel, da vsi tisti, ki boste izvoljeni zopet v novi 

občinski svet, da malo spremenite mišljenje, ne glede na to, kdo bo ţupan.  

 

 

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je podžupan g. Marko Soršak zahvalil za udeleţbo in ob 19
10 

sejo 

zaključil. 
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